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DAGORDNIG  

Inledning  

§1 Mötets öppnande  

Föreningens ordförande Rebecka Frank förklarar mötet öppet kl. 17.12.  
 
§2 Genomgång av mötesteknik & ordning (Se bilaga 9) 
 
Mötesordförande går igenom mötesteknik och ordning efter val av 
ordförande för årsmötet.  

§3 Val av ordförande för årsmötet  

Förslag: Jonathan Vahlkvist 
Mötet valde Jonathan Vahlkvist.  

§4 Val av sekreterare för årsmötet  

Förslag: Milotte Ekermann 
Mötet valde Milotte Ekermann 

§5 Val av två justerare tillika rösträknare  

Förslag: Lina Johansson, Felicia Schönning 
Mötet valde Lina Johansson, Felicia Schönning 

§6 Närvaro- och yttranderätt 

Mötet bestämde att alla i rummet har närvaro- och yttranderätt. 

§7 Fastställande av röstlängd  
 
Mötet fastställde röstlängden till 17 personer. 

§8 Anmälan av övriga frågor  

Ingen övrig fråga anmäldes. 

§9 Godkännande av föredragningslista  

Föredragningslistan godkändes utan förändring. 



§10 Årsmötet stadgeenliga utlysande  

Mötet fastslogs som stadgeenligt utlyst.  
 

§11 MOTIONER OCH PROPOSITIONER  
 
Ingen motion eller proposition har inkommit. 
  
RAPPORTER  
§12 Verksamhetsberättelse för 2020/2021 
Se bilaga 2 
Föredragande: Cesanna Bergenrot & Rebecka Frank 
Mötet valde att lägga rapporten till handlingarna.  
 
 
§13 Ekonomisk rapport för 2020/2021 
Föredragande: Cesanna Bergenrot & Rebecka Frank föredrog den 
ekonomiska rapporten för 2020/2021.  
Mötet valde att lägga rapporten till handlingarna.  

§14 Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. De i styrelsen som 
berörs av frågan äger ej rösträtt i frågan. 
Föredragande: Cesanna Bergenrot & Rebecka Frank  
Mötet valde att lägga rapporten till handlingarna. 
 
 
§15 Rapportering av IMF-föreningens ekonomiska situation 
Se bilaga 5 
Föredragande: Mohammed Ibrahim  
Mötet valde att lägga rapporten till handlingarna. 
 
 
§16 Fastställande av budget för innevarande mandatperiod  
Se bilaga 6 
Föredragande: Mohammed Ibrahim  
Mötet valde att fastställa rapporten.  
 
 
§17 Fastställande av presidiets verksamhetsplan för innevarande 
mandatperiod. 
Se bilaga 7 
Föredragande: Rebecka Frank 
Mötet valde att fastställa rapporten.  
 
§18 Fastställande av Marknadsföringsutskottets verksamhetsplan för 
innevarande mandatperiod. 



Se bilaga 7 
Föredragande: Alva Landberg 
Mötet valde att fastställa rapporten.  
 
§19 Fastställande av Näringslivsutskottets verksamhetsplan för innevarande 
mandatperiod. 
Se bilaga 7 
Föredragande: Beatrice Abrahamsson 
Mötet valde att fastställa rapporten.  
 

§20 Fastställande av Sociala utskottets verksamhetsplan för innevarande 
mandatperiod. 
Se bilaga 7 
Föredragande: Wilma Forssander 
Mötet valde att fastställa rapporten.  
 
 
§21 Fastställande av Utbildningsutskottets verksamhetsplan för innevarande 
mandatperiod. 
Se bilaga 7 
Föredragande: Cesanna Bergenrot 
Mötet valde att fastställa rapporten.  
 
 
§22 Rapportering från Rookieperioden 2021 
Se bilaga 8 
Föredragande: Mohammed Ibrahim  
Mötet valde att lägga rapporten till handlingarna.  
 
 
VAL  
 
§23 Val av Ordförande Utbildningutskottet  
Mötet valde Filippa Larsson till ordförande i utbildningutskottet.  
 
§24 Val av Vice ordförande Socialautskottet 
Mötet valde Clara Frank till vice ordförande i sociala utskottet.  
 
Kl 18.51 ajournerades mötet. 
Kl 19.02 startas mötet.  

§25 Val av Vice ordförande Marknadsföringsutskottet  
Mötet valde Jacob Fonovich till vice ordförande i marknadsföringsutskottet. 

§26 Val av Vice ordförande Näringslivsutskottet 
Mötet valde Wiktor Adolfsson till vice ordförande i näringslivsutskottet. 



AVSLUTNING 

§27 Övriga frågor  
Inga övriga frågor fanns.  

 
§28 Mötets avslutande 
 
Mötet avslutades 19.42.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

___________________________                     __________________________ 
Mötesordförande                                       Mötes sekreterare 
Jonathan Vahlqvist                                    Milotte Ekermann 

 

 

__________________________                       __________________________ 
Justerare                                                      Justerare 
Lina Johansson                                            Felicia Schönning 

 



Bilaga 1 
Motioner och Propositioner 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bilaga 2  
Verksamhetsberättelse 2020/2021  

Övergripande verksamhet 
Under verksamhetsåret (brutet räkenskapsår, omfattar 1 juli 2020 – 30 juni 2021) har 
IMF-Föreningen arbetat hårt för att gagna medlemmarnas studietid, både vad det 
gäller utbildningskvalitet och gemenskap/engagemang utanför studierna.  

Under verksamhetsåret har IMF-Föreningen deltagit i flertalet evenemang som 
S.E.R.O. (Sveriges Ekonomföreningars Riksorganisation) arrangerat för att vidare 
främja kontakten med ekonomföreningar runt om i Sverige. Detta för att dela med 
sig av kunskap och erfarenheter, byta idéer och knyta kontakter. Övrigt har presidiet 
deltagit på S.E.R.O.:S fullmäktigemöten och gjort en verksamhetsredovisning med 
syfte att ha ett fortsatt samarbete med S.E.R.O. 

De digitala evenemang IMF-Föreningen har deltagit på är:  
• Megakonferensen i Gävle, som arrangerades av Gavlecon tillsammans med 
S.E.R.O., Akavia och Grant Thornton. 

 
• Kontaktmannakonferens i Luleå, som arrangerades av Ekonomisektionen, 
S.E.R.O, Akavia, Swedbank och Sparbanken Nord.  

 
•  Resursdag anordnad av S.E.R.O. under VT20 för styrelsens presidium. IMF-
Föreningen deltog även på lanseringen av SM i Ekonomi.  

 
• Föreningen kommer även att delta på konferensen SM i Ekonomi som arrangeras 
i Örebro. SM arrangeras av Sesam tillsammans med S.E.R.O., Akavia, Grant 
Thornton och Nordea. 

Under verksamhetsperioden har styrelsemedlemmar arbetat i nära kontakt med 
varandra och samarbetat över utskottens gränserna för att optimera arbetet, 
något som ökat sammanhållningen och gjort att styrelsen uppnått ett bra resultat.  

LF Möten 
Ordförande och Vice Ordförande har deltagit på samtliga LF Möten tillsammans 
med kårens övriga linjeföreningar. På LF möten diskuteras frågor gällande kåren 
och linjeföreningarnas arbete. Styrelsen har vid nästkommande styrelsemöte 
informerats om viktigt information som tagits upp.  

Rookieperioden 
Verksamhetsåret inleddes även denna gång med en Rookieperiod. Detta för att 
introducera de nya studenterna till högskolan och ge dem de bästa 
förutsättningarna för studenterna att lära känna varandra och knyta nya 
kontakter. Under Rookieperioden arrangerade IMF-Föreningen ett flertal aktiviteter 
tillsammans med vår systerförening Mälekon från Mälardalens högskola. 
Samarbetet främjar kontakten och bidrar till gemenskap föreningarna emellan. 
Några av evenemangen som hölls var sittningar, turneringar och sportaktiviteter. 



Som avslut på rookieperioden anordnades en finsittning på Publik tillsammans med 
Mälekon.  

IMFs generaler och faddrar försökte i största möjliga mån att anpassa rookieperioden 
efter de restriktioner som myndigheterna då hade utfärdat gällande Covid19. Trots det 
spred sig smittan bland deltagarna vilket var väldigt olyckligt. Vid det skedet vidtogs 
nya åtgärdet för att minska smittspridningen. Alla uppmanades att stanna hemma, 
testa sig och kontakta oss om de behövde någon hjälp.  

Under våren har även nya generaler tillsatts inför Rookieperioden 2021. Valda blev 
Felicia Lundmark, Alexandra Eklund och Mohammed Ibrahim.  

IMF-Dagen 
I november tillsattes projektledarna Emma Johansson och Wilma Forssander för 
planering och utförande av IMF-Dagen 2021. Styrelsen tillsammans med de nya 
projektledarna tillsatte sedan en projektgrupp för dagen. Preliminärt datum för 
IMF-Dagen var den 9 april 2021 med tillhörande kvällsaktivitet. Med förhoppning 
att kunna genomföra dagen fysiskt i samband med Rookieperioden flyttades 
dagen till den 9 september 2021. Om den rådande pandemin inte tillåter att 
genomföra dagen fysiskt kommer en digital IMF-Dag ske. 
 
Medlemsbekräftelse 
I samband med årsskiftet raderades IMF-föreningens medlemslista på grund av 
GDPR. Styrelsen har arbetat aktivt för att rekrytera nya medlemmar. Nytt för iår är 
att varje medlem via mejl fått en medlemsbekräftelse som intygar att föreningen 
godkänt medlemskapet. Mejlet har även i syfte att skapa en relation med varje 
medlem. Var tionde medlem tilldelades en goodiebag.  
 
Canvas 
Under 2020 har programsamordnare på IMF-programmet skapat en canvas 
modul för samtliga studenter på programmet. I samband med detta har 
Ordförande och Ordförande i Utbildningsutskottet fått tillgång att publicera 
information i modulen. Canvas ger föreningen ytterligare en kanal för att nå 
programmets alla studenter och rekrytera fler medlemmar.  
 
Blueberry 
Under höstterminen anordnade föreningen en föreläsning tillsammans med 
Blueberry. Föreläsningen var främst ämnad för de tvåor som under höstterminen 
2021/vårterminen 2022 ska studera utomlands men självklart var alla välkomna. 
Föreläsningen innehöll information om Blueberry, populära skolor och hur 
sökprocessen går till.  
 
Snabbgross 
Under mandatperioden har IMF-föreningen blivit kund hos Snabbgross. 
Snabbgross är en restauranggrossist som förser företag med varor till billiga priser. 
Föreningen har nu tillgång till att handla in varor med hjälp av ett medlemskort.  
 
Covid-19 
Covid-19 har även under denna mandatperiod påverkat vårt arbete. 
Styrelsen har utmanats och fått ändra arbetsmetod på ett sätt ingen 
tidigare har erfarit. Styrelsen har fokuserat på att skapa engagemang och 



ge tillbaka till medlemmar i form av digitala tävlingar och gåvor. 
Styrelsemöten har skett digitalt via Zoom med en hög närvaro. Samtliga 
fysiska event har ställts in eller gjorts digitala. Covid-19 och dess 
konsekvenser har självklart varit tråkiga för alla påverkade. Utifrån en positiv 
synvinkel har styrelsen lärt sig mycket och fått möjligheten att vara kreativa.  

Antal protokollförda styrelsemöten verksamhetsåret 2020/2021:  
18 stycken.  
 
Höststämma 2020 

En höststämma hölls den 14:e oktober 2020 för att tillsätta de vakanta 
platserna i styrelsen. Platserna i styrelsen som tillsattes under höststämman 
var ekonomiansvarig (Tamit Tsehaye), vice ordförande marknadsföring 
(Alva Landberg), vice ordförande näringsliv (Beatrice Abrahamsson) och 
vice ordförande sociala utskottet (Rebecka Frank). 
 
 
Presidiet 
Under mandatperioden har presidiet deltagit på en resursdag där vikten i sekretess 
och policys diskuterades. Efter denna resursdag har presidiet arbetat med att 
framställa policys för att göra arbetet lättare för nästkommande styrelser. Presidiet har 
arbetet fram en krispolicy som ska finnas som stöd vid olika kriser och innehålla 
information om tillvägagångssätt. En sekretesspolicy avsedd för styrelsen kommer att 
omfatta frågor kring sekretess. Bland annat att information och diskussioner som sker i 
styrelsen inte är avsedd för någon annan utanför styrelsen. Även en policy kring 
jävsfrågor har inrättats, detta för att göra olika typer av beslut inom styrelsen så 
objektiva som möjligt.  
 
Vid överlämning introducerades alla utskottsmedlemmar för de mejladresser avsedda 
för varje utskott. Utskotten har endast haft tillgång till driven via utskottets mejladresser 
för att reducera chansen att obehöriga har tillgång till styrelsens dokument.  
 
Under verksamhetsperioden har presidiet haft god kontakt med S.E.R.O. och andra 
ekonomföreningar i Sverige. Detta genom att utbyta kunskap för att utveckla 
föreningen. För att vidare främja samarbetet i styrelsen har ordförande och vice 
ordförande gemensamt haft enskilda utvärderingssamtal med varje styrelsemedlem. 
Målet var att styrelsemedlemmar själva får beskriva sin uppfattning av den gångna 
verksamhetsperioden. Totalt bjöd Ordförande och Vice Ordförande in till två 
utvecklingssamtal under verksamhetsåret, det första i december och det andra 
kommer att ske i maj.  
 
I samband med Rookieperioden uppkom en krissituation gällande Covid-19. Ett 
smittoutbrott inom föreningen skapade stor mediabevakning och negativ kritik. 
Ordförande och Vice Ordförande förde en kontinuerlig dialog med MDH, Kåren och 
Mälekon. Skolan bidrog med stöd i medieträning och råd gällande framtiden. Kåren 
var behjälplig vid frågor och funderingar.  
 
Efter Vårstämman 2020 stod ekonomiposten vakant fram till höststämman 2020. 
Därmed stod Ordförande ensam som firmatecknare. I och med rådande situation 



beslutade styrelsen att Ordförande fortsatt kunde stå ensam som firmatecknare då 
arbetet inte krävde två firmatecknare. Rekommendation till nästa mandatperiod är 
emellertid att både Ordförande och Ekonomiansvarig står som firmatecknare.  
 
Marknadsföringsutskottet 
Under verksamhetsperioden har marknadsföringsutskottet arbetat kontinuerligt med 
marknadsföring och utformning av det grafiska. Det har innefattat uppdatering av de 
kanaler IMF Föreningen finns på, och inbjudan av medlemmarna till evenemangen 
som har genomförts digitalt. En uppdatering av styrelsemedlemmarnas fotografier har 
genomförts i början av verksamhetsperioden, samt en lockande styrelsefilm som även 
publicerades på Instagram.  
 
Ett formulär har fortsatt använts för att underlätta kommunikationen av 
marknadsföring. Medlemmar i styrelsen som önskar marknadsföra någonting på 
sociala medier fyller i formuläret som sedan skickas till de marknadsföringsansvariga. 
Alternativt har respektive utskott fört dialog via messenger funktionen för att kunna 
förmedla sina budskap. Det har bidragit till färre kommunikationsmissar och ger 
marknadsföringsutskottet tillfälle att planera. Det ser vi som ett bra redskap att ta med 
till nästkommande år.  
 
Efter föregående styrelsens diskussioner om att starta en egen instagramsida för IMF-
Dagen, har det under denna mandatperiod röstats igenom. Där IMF-Dagens 
marknadsföringsansvarig fått tillgång till inlogg samt genomgång av riktlinjer genom 
en grafisk profil för att skapa en helhet mellan våra olika konton.  
 
Tillsammans med utbildningsutskottet har förebildsfredagar publicerats. Ett inlägg på 
instagram publicerades varannan fredag under första perioden av höstterminen 2020. 
Utbildningsutskottet har haft kontakt med alumner och skött informationen. Vi i 
marknadsföringsutskottet har utifrån det ifyllda formuläret sett till att inläggen kommer 
upp. Detta har varit uppskattat från övriga medlemmar och borde fortsätta under 
2021/2022.  
  
Inför styrelse aktiviteten och årsstämma har marknadsförings videor på varje utskott 
publicerats en gång i veckan. Videorna har varit informativa men även komiska för 
att skapa intresse och visa upp en mer lättsam bild av styrelsen. Detta koncept har 
varit uppskattat från övriga medlemmar.  
 
På grund av corona har flertal event ställts in under året. Detta betyder att 
marknadsföring av bland annat vårbal, ovveinvigning och andra event uteblivit. 
Utskottet har trots detta fortsatt hålla de olika kanalerna uppdaterade för att visa våra 
medlemmar att vi fortfarande finns. Det har genomförts en rad olika tävlingar 
tillsammans med Sociala utskottet, bland annat olika quiz och träningsutmaningar. 
Efter ett lyckat semel quiz kunde vi se att engagemanget för just quiz var uppskattat, 
vilket bidrog till att vi fortsatte med det under resterande verksamhetsår på grund av 
den rådande situationen.  
 
Näringslivsutskottet 
Under verksamhetsåret har utskottets ambition varit att värna om tidigare samarbeten 
med näringslivet, samtidigt som ett kontinuerligt arbete med att finna nya 
samarbetspartners har pågått löpande under mandatperioden. Alternativa lösningar 



till evenemang och kontaktpunkter med näringslivet har även eftersträvas som en 
effekt av Covid-19. 
 
AKAVIA, föreningens huvudsponsorer, har medverkat under Rookieperioden 2020 
med diverse aktiviteter. Under perioden fick företagen exponera sin verksamhet för 
nyantagna och redan etablerade studenter. Samarbetet med Studentkortet har 
fungerat bra och föreningen har haft möjligheten till att utnyttja profilerade 
studentkort som medlemsbevis tack vare samarbetet. De profilerade korten har även 
fått en starkare position, genom att våra avtal med nya samarbetspartners erbjuder 
fler förmåner. En del av de event föreningen planerat in har på grund av Covid-19 
blivit inställda. Att fortsätta ett framtida samarbete med företagen (AKAVIA, 
Studentkortet) anses vara en självklarhet och avtalet med AKAVIA bör därmed 
omförhandlas till nästkommande verksamhetsår (skriftliga avtal sluts inte med 
studentkortet). Unionen har valt att lämna på grund av pandemin, men fortsatta 
dialoger kommer hållas för att omvärdera situationen nästkommande mandatperiod. 
 
Utskottet har upprätthållit dialoger med företag och organisationer som PDL center 
Västerås, O'Learys, Västerås City, Erikslund Shoppingcenter, Framgångsakademin, M-
bilar group Västerås, Her network, IdéLab med flera därtill. Dialogerna har handlat om 
långsiktiga samarbeten eller kortvariga projekt och sponsring. Här har målsättningen 
varit att skapa ett gott rykte för föreningen och dess medlemmar genom att i största 
möjliga mån skapa en större kännedom bland näringsidkare och verksamma aktörer 
inom branschen i Mälardalsregionen, samt mervärde för medlemmarna. Detta har 
även eftersträvas genom att vara mer aktiv på LinkedIn där vi tror många av dessa 
intressenter befinner sig.  
 
Föreningens LinkedInprofil har nyttjats och uppdaterats betydligt mer frekvent under 
höstterminen. Kontot har styrts av näringslivs- och utbildningsutskottet, för att fortsätta 
i en gynnsam riktning utåt mot näringsidkare. Fokus har varit på reflektion och 
presentation av vad föreningen och programmet sysslar med. 
  
Under hösten inleddes dialog om ett samarbete ihop med PDL center Västerås, samt 
O’Learys. På grund av de åtstramade restriktionerna har förhandlingarna skjutits fram 
med O’Learys, men ett framtida samarbete ställer de sig mycket positiva till och vi 
upprätthåller  en dialog. PDL och IMF slöt under våren till sist ett avtal, fastän 
pågående situation tvingade den planerade padelserien att ställas in och vi hoppas 
kunna återuppta detta till hösten 2021.   
 
Under våren 2020 kartlades IMF-alumner och dess nuvarande karriär. Detta väckte ett 
intresse hos utskottet, med inspiration från Her network, att skapa ett nätverk inom IMF 
studenter/alumner. Under mandatperioden har utskottet därför kontaktat olika 
intressenter såsom alumner, företag, samt programansvariga för att starta upp 
projektet som under våren döptes till IMF Community. Förhoppningen är att projektet 
ska komma igång inna sommaren och sedan fortlöpa och utvecklas under 
kommande mandatperiod. Syftet med projektet är att utöka nätverkandet mellan 
IMF:are, samt öka attraktiviteten på programmet för framtida studenter.  
 
Tidigare ordförande för utskottet ansåg Wridge som en potentiell samarbetspartner. I 
och med situationen har den här kontakten under perioden 2020/2021 inte tagits upp, 
men den rekommenderas att upprätthållas kommande mandatperiod. Wridge är ett 
företag som specialiserar på att vara den så kallade “bryggan” mellan student- och 



näringslivet. Wridge var planerade att delta under IMF-dagen 2020 varav dagen blev 
inställd, vilket ledde till uppskjuten kontakt. Wridge uttryckte dock intresse till att vara 
involverade med att hjälpa studenter och därmed IMF-föreningen i sina 
ansträngningar att skapa kontaktytor för studenter och näringslivsrepresentanter. Vi vill 
understryka att stödjande organisationer som Wridge kan underlätta planeringen av 
mandatperioden och ska ses som ett hjälpmedel att förverkliga utskottets ambitioner. 
Även andra organisationer som Idelabb, MiV eller S.E.R.O. kan fungera som stöd under 
perioden och bör kontaktas i ett tidigt skede. 
 
Ett nytt projekt som infördes för två mandatperioder sedan var den så kallade 
Stockholmstrippen. Ambitionen var att även under denna mandatperiod genomföra 
aktiviteten. Dessvärre satte Covid-19 tidigt stopp för genomförandet och planeringen 
av aktiviteten för andra året i rad. Vår avsikt är att förmedla till nästkommande 
näringslivs ordförande att en aktivitet av Stockholmstrippens karaktär är av högt 
intresse bland medlemmarna. Detta i mån om att aktiviteten blir den tradition 
föregående näringslivsansvariga ämnade skapa.   
 
Ordförande och vice ordförande är efter utvärdering av verksamhetsåret ense om att 
mandatperioden varit händelserik och prövande på många sätt. Vi har i största 
möjliga mån arbetat för en befrämjad studietid för IMF-föreningens medlemmar. 
Framöver avser vi bedriva en överlämnings period som nästkommande 
näringslivsansvariga och samtliga nya styrelsemedlemmar kan använda som en god 
plattå inför deras mandatperiod. Likt tidigare överlämningar anser vi att det är vitalt 
att bli introducerad till och känna sig bekväm med ansvarsområdena i ett tidigt skede, 
samt att bli introducerad till huvudsponsorerna personligen. Vi är överlag stolta över 
det arbete som gjorts och ser fram emot att följa utskottets framfart även nästa 
mandatperiod. 
 
I och med att pandemin kvarstått över hela mandatperioden har möjligheterna varit 
begränsade och vi är därför nöjda med det som åstadkommits under periodens gång. 
 
Sociala utskottet 
Det sociala utskottet har under verksamhetsåret 2020/2021 haft som mål att skapa 
olika typer av event som gynnar gemenskapen för IMF-föreningens medlemmar. 
Denna mandatperiod har sett väldigt annorlunda ut på grund av Covid 19. Utskottet 
har begränsats i sina möjligheter att skapa fysiska event. Istället har utskottet arbetat 
mycket med marknadsföringsutskottet för att skapa gemenskap på våra sociala 
plattformar. Event har även utförts med det digitala verktyget zoom.  
 
För att det sociala utskottet ska kunna framföra dessa event på en väl utförd nivå samt 
ha möjligheten att arbeta mer verksamt med att skapa en gemenskap för föreningen 
ansågs det nödvändigt att se över det sociala utskottets struktur, arbetsbörda och 
uppgifter. Under mandatperioden 2019/2020 föddes idén om att undersöka det 
sociala utskottets arbete. Det sociala utskottet för IMF föreningen hade under det 
senaste mandatåren upplevts som ett väldigt givande men tungt arbete för 
ordföranden i det sociala utskottet. De aktiviteter som planeras och utförs är 
tidskrävande och ansvariga har därför känt sig begränsade i sina möjligheter. Under 
mandatperioden 20/21 togs arbetet upp med att se över utskottets eventuella 
begränsningar samt möjligheter. Sociala utskottet har påbörjat en process där möten 
med andra föreningar från SERO genomförts för att få inspiration till olika arbetssätt. 
Projektet är påbörjad och förhoppningen är att framåt ha aktiva utskottsmedlemmar 



som arbetar tillsammans med sociala ordförande och vice ordförande. När 
situationen har förbättrats hoppas vi att projektet ska testas.  
 
Ovveinvigning x kickoff 
Då ovve invigningen som var planerad i april 2020 blev framskjuten på grund av 
Covid19 hölls den istället i augusti. Då det kort inpå var dags för många av tvåorna att 
vara faddrar slogs ovveinvigningen ihop med en kickoff inför rookieperioden.  
 
Adventskalendern 
För att engagera medlemmarna och skapa en gemenskap genomförde vi en 
adventskalender på instagram där det varje advent kom ut en ny tävling med olika 
priser. Vi valde att ha 4 tävlingar för att kunna samla in så bra priser som möjligt. 
Tävlingarna var Quiz, julrim, ta den juligaste bilden och gissa klappen. 
 
Julhälsning 
Eftersom vi lever i en rådande pandemi ville vi göra något extra för våra medlemmar. 
Vi valde därför att skicka ut mobila presentkort till alla våra medlemmar för att önska 
god jul.  
 
Quiz 
För att fortfarande kunna skapa aktivitet och närvaro med föreningens medlemmar 
under rådande omständigheter så har sociala utskottet arbetat med 
marknadsföringutskottet för att skapa tävlingar på Instagram. Där hade 
medlemmarna chansen att vinna fina priser i olika quiz. Tillsammans skapades ett 
Semmelquiz där första andra och tredje pris fick hemleverans av semlor. Inför 
våffeldagen hölls ett våffelquiz. 
 
 

Zoom aw 
Då situationen inte blev bättre som vi hoppats under hösten valde vi att genomföra 
en aw på zoom för att ge medlemmarna ett socialt utbyte eftersom vi inte kan ses på 
plats. Vi genomförde musikquiz och sociala utskottet förberedde två drinkar som 
medlemmarna kunde vara med och göra under aw:n.  
 
Stay active 
Tillsammand med systerföreningen Mälekon skapades ett sportevent. Eventet varade 
i 4 veckor där IMF tävlade mot Mälekon i olika fysiska aktiviteter. Varje vecka var en 
ny utmaning.  
 
 
Kommande evenemang som kanske kommer att utföras-  
 
 
 
 
 
Livesittning 
En sittning via zoom är planerad att hållas i Maj månad. Toastmasters kommer att 
tillsättas, det kommer att ske olika lekar och speeddating i breakout rooms. Målet är 
att skapa tillfälle för medlemmar att få socialt utbyte.  



 
Livestream 
För att avsluta terminen samt dela ut de priser som traditionsenligt sker på vårbalen 
kommer en livestream att ske. I denna ser vi tillbaka och tackar för det gångna året 
och önskar trevlig sommar till alla medlemmar. 
 
Ovveinvigning 
Inför rookieperioden kommer en ovveinvigning att genomföras för alla som köpt ovve 
under våren. Både för rookieperioden och för att vi vill skapa en starkare ovvekultur 
inom föreningen och på skolan.  
 
 

• Planerade event som blivit inställda till följd av Covid19-  
 
Oktoberfest 
Sittning med tema oktoberfest på publik. 
En oktoberfest skulle hållas med föreningen Mälekon. Klädkod, pynt och lekar skulle 
anpassas till temat.  
 
Förfest halloween 
IMF-föreningen har en tradition där föreningen anordnar en förfest innan Kårens årliga 
halloweenfest. 
Badminton- IMF open 
IMF Open är en badmintonturnering som föreningen startade 2018 året för att möta 
medlemmarnas önskan om fler dagsaktiviteter. Tanken var därför att fortsätta 
traditionen med en badmintonturnering.  
 
Lf pub med ovve 
För att öka gemenskapen mellan imf föreningens medlemmar skulle linje 
föreningspubar hållas på kåren. Klädkoden skulle vara ovve för att utveckla det 
sociala utskottets mål om att öka ovve kulturen inom föreningen. 
 
 
Julbord 
Julbord Sittningen är en tradition för IMF-föreningen, och arrangerades tillsammans 
med föreningen Mälekon (Ekonomerna). 
 
Vinter förfest 
En förfest innan kårens vinterfest.  
 
Homecoming 
Varje år arrangerar IMF-föreningen ett evenemang där vi firar våra treors hemkomst 
från sin utbytestermin. Detta planerades bli en sittning. För att öka sammanhållningen 
och chansen för alla att lära känna varandra skulle lekar samt bordsplaceringar göras 
där där ettor, tvåor och treor satt blandat under sittningen.  
 
 
Aktivitet padel 
Ett nytt sport event, padelturnering, som skulle lanserats januari 2021 tillsammans med 
våran samarbetspartner pdl-center.  
 



Sittning project x 
Tanken var att så många linjeföreningar som möjligt skulle bjudas in till en stor fest på 
O'learys med massor med festlekar. Detta skulle inte bli en traditionell sittning utan en 
stor fest utan mat och en billig inträdesbiljett.  
 
Förfest fullmoon 
En förfest innan kårens fullmoonfest.  
 
Vårbal 
Varje år hålls en traditionell vårbal för att fira de examinerande IMF-studenterna. 
Vårbalen arrangeras och genomförs enligt tradition tillsammans med vår 
systerförening Mälekon. I år skulle vårbalen att äga rum den 16:e maj på Stadshotellet 
i Västerås. Efter middagen förvandlas balsalen till ett dansgolv där gästerna får fira sin 
kommande examen eller sitt kommande sommarlov. 
 
Utbildningsutskottet 
Under verksamhetsåret 2020/2021 har utbildningsutskottet med högsta mån försökt på 
ett virtuellt sätt genomföra aktiviteter som tidigare år har gått att genomföra som 
vanligt. All undervisning har under 2020/2021 genomförts online, vilket självfallet har 
varit tufft för alla parter. Verksamhetsplanen har kunnat följts i högsta mån och IMF-
studenter har försökts inspireras genom digitala ändamål vilket även har fått positiv 
feedback från medlemmar.   
 
IMF-Kurslitteratur  
IMF kurslitteratur är en Facebook grupp som har sen tidigare år funnits tillgänglig och 
är ett mycket bra verktyg för IMF-studenter att köpa och sälja begagnad kurslitteratur 
till billiga priser.  Vilket är extremt önskvärt för en students plånbok.  
 
Förebildsfredagar  
Även detta år valde Utbildningsutskottet att fortsätta med förebildsfredagar. IMF-
alumner kontaktades där de fick besvara frågor kring deras tid på IMF-programmet 
samt hur deras livsstil ser ut idag. Tidigare år har detta ändamål skett under 
vårterminen. I och med Corona och det uppskjutna IMF-abroad presenterades IMF-
alumner istället varannan fredag under HT20.  
 
Pluggcirkel  
Under den digitala megakonferensen, som för övrigt var min första konferens, 
pratades det om hur utskott har försökt att engagera och motiverat sina studenter 
under pandemin. Här fick jag tipset om att prova en digital pluggcirkel. Tanken var 
egentligen att anordna en studiekväll inför ettornas första skriftliga tentamen 
(ekonomitentan).  I och med covid-19 så fick utskottet tänka om och därav blev det 
en pluggcirkel istället. Studenter fick chansen att tillsammans diskutera svar från en 
gammal skriven tenta, aktiviteten fick mycket bra feedback och studenterna var 
väldigt nöjda över att få integrera med klasskamrater trots omständigheterna.   
 
 
 
Åsiktsbox  
Åsiktsboxen har funnits tillgänglig för IMF-stundeter under HT20 och VT21 som är ett 
redskap för studenter att lämna anonyma åsikter. Ett litet mål utav mitt verksamhetsår 
var att utveckla och göra åsiktsboxen mer attraktiv. Detta var svårt då ingen fysisk 



aktivitet kunde gjorts för att öka intresset och online sågs svårt. Åsiktboxen 
uppmärksammades på våra sociala medier i form av storys.  
 
Treornas Examen  
Utbildningsutskottet har i år fått tagit upp treornas examen till diskussion med olika 
parter. Detta var något som jag fick ta del av en bit in på mitt verksamhetsår. Detta 
var något som utbildningsutskottet samt resterande styrelse tyckte var extremt 
olyckligt. Därför bokades möten in med Kåren, Kursansvarig samt att ämnet togs upp 
på EST-möten. Dessvärre verkade tiden vara för knapp men det tydliggjordes att detta 
var något problematiskt som behövs ändras på.  
 
EST-möten  
Under HT20 blev utbildningsutskottet tillfrågad att vara med på EST-möten och dess 
Studentråd som inträffar ett par gånger om året. Där har utbildningsutskottet fått 
chansen att diskutera skolans framtida förbättringar med Akademichefen Thomas 
Wahl samt andra programrepresentanter. Utbildningsutskottets mål var främst trycka 
på den problematiska examen som ovan beskrevs. Generellt ville jag starkt få fram att 
alla studenter på Mälardalens Högskola borde ges möjligheten att gå ut med den 
examen man ansökt för.  
 
IMF-abroad (Tips)  
Under VT21 valde utbildningsutskottet att börja med IMF-abroad, dock på ett lite 
annorlunda sätt än vad tidigare år har gjort. Utskottet ville trots inställda utlandsstudier 
att IMF-stundeter skulle få inspiration för deras kommande utlandstermin. Tidigare 
studenter som har varit utomlands fick därför berätta om sina erfarenheter och tips på 
IMF-abroads Instagram. Meningen med detta var att studenter som förhoppningsvis 
får åka på sin utlandstermin ska kunna få hjälp med sökandet av land samt kurser.  
 
SM i ekonomi  
den 17:e mars anordnades deltävlingen i SM i ekonomi tillsammans med 
ekonomföreningarna Mälekon och Esekon. Tävlingen arrangerades i år på distans och 
därför gick den inte att genomföra på samma år som tidigare. För att göra tävlingen 
mer intressant lockades det med grymma priser som vårat duktiga näringslivsutskott 
hade fixat. Tävlingen började klockan 9 på morgonen och var slut klockan 12. 
Prisutdelningen skedde direkt efter samt att arrangörerna för SM i ekonomi anordnade 
en AW där alla deltagarna var bjudna och uppmärksammades.  
 
Texas University & IMF  
I slutet av mitt verksamhetsår fick IMF-föreningen en möjlighet från EST att knyta kontakt 
med McCoy collage of business Texas State University. Tanken med detta är att 
sammankoppla deras studentorganisation ”SIB group” (Students in International 
Business) med IMF. Jag anser detta som ett mycket spännande koncept som gärna 
får byggas vidare på. Detta är därför något som jag kommer förmedla i min 
överlämning till näst ansvarig.  
 
 
 
Covid-19 
På grund av den rådande pandemin har Utbildningsutskottet fått anpassat de 
planerade aktiviteterna och gjort samtliga virtuella. Positivt sätt har utbildningsutskottet 
fått lärt sig hantera digitala aktiviteter och avsevärda möten, de virtuella aktiviteterna 



har även visat sig vara tacksamt hos IMF-studenter då de har fått engagera sig samt 
kommunicera med klasskamrater.  
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bilaga 3 
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Bilaga 4 
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Bilaga 5 
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Bilaga 6 
Fastställande av budget för innevarande mandatperiod 
Budget 2021/2022 IMF-Föreningen 

 
 
 



Bilaga 7 
Verksamhetsplan för innevarande mandatperiod 
 
Presidiet 
 
Under verksamhetsperioden vill presidiet ha fortsatt god kontakt med S.E.R.O. 
och andra ekonomföreningar runt om i Sverige. En del i detta är att i så stor 
mån vi har möjlighet till delta på konferenserna vilka arrangeras av S.E.R.O. då 
dessa är bra kanaler för kunskapsutbyte mellan de deltagare föreningar. Vi 
hoppas att kunna delta i konferenser på plats under denna mandatperiod 
men kommer annars delta online. Kunskapen vi erhåller på konferenser är en 
bra grund och inspiration i vidareutveckling i vår förening. Vi kommer även 
fortsatt ha ett gott samarbete med Mälardalens Studentkår och de andra 
linjeföreningarna på MDH. För att vidare främja samarbetet inom styrelsen 
kommer ordförande och vice ordförande ha utvärderingssamtal enskilt med 
de övriga styrelsemedlemmarna. Målet med detta är att ta reda på om det 
finns något vi som ordförande kan bidra med för att främja den personliga 
utvecklingen. Dessutom kommer vi löpande att arbeta i nära samarbete med 
styrelsens utskott och bistå med hjälp i den mån det behövs. Presidiet, 
tillsammans med övriga styrelsen, kommer jobba för att identifiera 
medlemmarnas synpunkter och önskemål, sedan utifrån det försöka 
tillgodose dem i största möjliga mån. Ordförande står som firmatecknare för 
föreningens innevarande mandatperiod, vi vill till nästa mandatperiod försöka 
se till att både ordförande och ekonomi ska vara firmatecknare för 
föreningen. Senare under hösten kommer en projektgrupp för IMF-dagen 
2022 att tillsättas. Vi jobbar för att den dagen kommer bli på plats så vi kan ge 
våra medlemmar och företag vi jobbar med ett så stort utbud som möjligt. 
Konsekvenserna av Covid-19 har varit centralt för föreningens arbete, vi 
hoppas att kunna gå tillbaka till ett arbetssätt under denna mandatperiod. 
Vår målsättning är att fokusera på våra medlemmars bästa och alltid sträva 
efter att göra en bra mandatperiod trots omständigheterna kan ha bidragit 
med. 
 
 

Marknadsföringsutskottet 
 
En styrelse-fotografering kommer att genomföras under hösten när samtliga 
vakanta poster är tillsatta. Fotograferingen innefattar gruppbild, enskilda 
bilder och eventuellt en mindre filmsekvens. Därefter kommer även en 
uppdatering av styrelsens fotografier på hemsidan att ske. 
Marknadsföringsutskottet arbetar ständigt med att förnya och uppdatera 
föreningens hemsida. Föreningens hemsida ska ständigt hållas uppdaterad 
med aktuell information. Marknadsföringsutskottet kommunicerar med de 
andra utskotten om vilken information med passande bild som komma att 
publiceras på föreningens sociala medier inför olika aktiviteter och 
evenemang som föreningen håller i. Utskottet kommer under årets gång att 



dokumentera samtliga event som föreningen håller i, detta kommer främst ske 
genom fotografi och filmning. Efter genomfört event publiceras materialet på 
IMF-Föreningens Facebook sida, Instagram och eventuellt på föreningens 
Youtube-kanal för föreningens medlemmar att få åtkomst till.  Detta kan det 
eventuellt bli ändringar på om den rådande situationen Covid-19 kvarstår och 
event uteblir. Utskottet vill även försöka investera i en mer personlig 
kommunikation till sina medlemmar via olika digitala kanaler. Detta innefattar 
inte föreningens officiella hemsida eller Facebook-sida, utan sidogrupper som 
IMF-Föreningen ligger bakom, framförallt Instagram. Det vill säga, utskottet 
lägger oregelbundet ut inlägg med humoristiska inslag samt bilder på sina 
sidogrupper för att locka till sig intresset mer från föreningens 
medlemmar.  Marknadsföringsutskottet ansvarar även för att skicka ut julkort 
till bland annat sponsorer och företag under julhögtid, som ett tecken på en 
trevlig gest samt gott samarbete. Inför nästkommande Vårstämma strävar 
marknadsföringsutskottet efter att genomföra roligare filmer med information 
om nuvarande styrelse och vad de söker hos nästkommande styrelse. Detta 
för att på ett roligare sätt locka medlemmar att söka till styrelsen.  
 
Näringslivsutskottet 
 
Näringslivsutskottet har under mandatperioden en ambition att hitta och 
utveckla nya samarbeten som ska gynna och utveckla föreningen. Befintliga 
samarbeten kommer prioriteras att bibehålla och utvecklas. Ett dokument, 
som näringslivsansvariga skrev för två mandatperioder sedan med potentiella 
företag, ska följas upp. Prioriteringarna kommer ligga på att skapa mervärde 
för studenterna i form av fika, vinster för tävlingar med mera, men även att ge 
IMF ett gott rykte i näringslivet. Padelturneringen som ställdes in under våren 
kommer återupptas. Samt följa upp med de företag som valde att pausa 
samarbete med föreningen på grund av restriktionerna som gällde då. För 
två år sen utfördes Stockholms trippen, ett evenemang som tyvärr inte kunde 
genomföras de senaste mandatperioderna på grund av pandemin. Detta 
kommer upptas under vårterminen. Utskottet hoppas också kunna erbjuda en 
del relevanta lärtillfällen såsom workshops och föreläsningar under året för att 
kunna ge ett bredare perspektiv på de uppgifter en framtida arbetsplats 
innefatta. Detta kommer ske genom föreläsningar, men också genom IMF 
community som påbörjades under förra mandatperioden. Till sist vill utskottet 
dokumentera året väl och ha en struktur som gör det enkelt för den framtida 
efterträdaren att ta över vid överlämnandet av rollen.  
 
Sociala utskottet 
 
Under läsåret 2021/2022 kommer det sociala utskottet arbeta mycket 
för att skapa gemenskap mellan alla IMF-föreningens medlemmar. Då 
tidigare läsår 2020/2021 blev hårt drabbat av corona pandemin är det 
nu ännu viktigare att arrangera olika typer av events för att gynna 
gemenskapen samt ta igen för tidigare läsår. Sociala utskottet kommer 
arrangera events av olika former en till två gånger per månad, varav 



en sittning varannan månad. Sociala utskottets önskan är att arrangera 
evenemang som både innehåller alkohol samt olika typer av alkoholfria 
evenemang. Då restriktioner släpper från och med 29 oktober är 
förhoppningen att kunna arrangera sittningar. Trots detta skall hänsyn 
fortsatt tas och skulle restriktioner återigen upptas kommer det sociala 
utskottet anpassa aktiviteter utefter de restriktioner som gäller. Under 
höstterminen önskar sociala utskottet att starta med en halloween 
förfest, följt av en badmintonturnering vidare till julbord. Vårterminen 
önskas innefatta spökbollsturnering, homecoming, vinbrännboll 
turnering, vidare till fler sportevenemang, sittningar samt vårbal. Slutet 
av terminen innefattar även examensfest och en 
sommaravslutning.Utöver detta är målsättningarna för det sociala 
utskottet att skapa en stark gemenskap mellan medlemmar i 
föreningen. Detta för att högst möjliga antal ska ha viljan att delta på 
de olika evenemangen samt att dessa blir en plats där alla känner sig 
välkomna! 
 
Utbildningsutskottet 
 
Under verksamhetsåret 2021/2022 har jag som ambition att ha iallafall 
en pluggkväll inför 1:ornas ekonomitenta, om efterfrågan fortfarande 
finns efter första plugg kvällen kommer eventuellt en till arrangeras inför 
VT-22. Jag vill även fullfölja IMF-abroad i slutet av HT-21 och fortsätta på 
VT-21 då  3:orna åker utomlands under båda terminerna. Det kommer 
finnas en klassrepresentant från varje årskurs som kan hjälpa till under 
projekt som till exempel SM i ekonomi. Klassrepresentanter kommer 
även vara med på mindre programråd tillsammans med 
programansvariga för att kunna vara med och påverka vår skolgång. 
Det finns även ett intresse i att få åsiktsboxen mer aktiv bland 
studenterna då jag tror den kan vara givande för utbildningens framtid. 
Att uppdatera hemsidan med arbeten är även det ett mål för 
mandatperioden, för att ge studenterna ännu mer inspiration och 
hjälpa dem på traven under studietiden. SM i ekonomi hoppas jag 
kommer gå att genomföras på plats, speciellt deltävlingarna, som 
anordnas som kval inför den stora finalen. Jag kommer även att försöka 
återkoppla med Texas university för att se om det ska bli något 
samarbete framöver, då det har lagts lite på is under sommaren. I slutet 
på VT-22 kommer även en avslutning för 3:orna att genomföras för att 
ge utmärkelser till de som tar examen, till detta kommer det eventuellt 
att skapas en projektgrupp som hjälper till.   
 

 
 



Bilaga 8 
Verksamhetsberättelse Rookieperioden 2021 
 
Rookieperioden 2021 riktade sig till antagna förstaårs-studenter vid 
Internationella marknadsföringsprogrammet. Syftet med rookieperioden var för 
att studenterna skulle få en chans att lära känna sina klasskamrater och även 
känna på studentlivet. Aktiviteterna har skett på olika platser runtom Västerås 
för att ge möjlighet att lära känna Västerås stad. 

Rookieperioden var planerad att fortgå från den 27 Augusti fram till den 17 
september. På grund av att flera deltagare insjuknade i förkylningar valde vi 
generaler därför att avsluta rookieperioden den 10 september i samråd med 
IMF-föreningens styrelse. Eftersom förkylningssymptom även är symptom på 
Covid-19 ville vi ta det säkra före det osäkra. Inget bekräftat corona-fall kom till 
vår kännedom. Efter att rookieperioden avslutats ordnade vi en digital 
hattceremoni över Zoom. Då fick rookisarna kasta sina hattar och officiellt bli 
IMF-are och ettor. 

Med tanke på corona-pandemin fick vi enligt direktiv från Studentkåren endast 
vara i grupper om 30 personer och alla aktiviteter skedde utomhus. Vi hade 
cirka 70 antagna studenter, men trots det gick uppdelningen bra och på flera 
aktiviteter behövde vi inte heller dela in oss i grupper. Aktiviteterna var corona-
anpassade och handsprit fanns alltid till hands. Vi inledde rookieperioden med 
en introdag där de fick ett första intryck av oss. Introdagen var indelad i 
etapper med tanke på 30-personers-gränsen. Fackförbundet Akavia var på 
plats och berättade om sin verksamhet för rookisarna. Sen delade vi in dem i 
hattgrupper så de fick bekanta sig med varandra och därefter lärde vi 
rookisarna vår rookie-dans. Efter det fick de gå en rundvandring runt skolan. I 
slutet av dagen hängde vi kvar en stund med de som ville. 

Våra överfaddrar anordnade aktiviteter som fem-kamp, grillhäng, wipe-out 
deluxe, såpafotboll och ”anything but a cup”-fest och dessa blev i 
generalernas mening riktigt lyckade. Det har varit mycket tävlingsaktiviteter, 
vilket vi anser är ett bra sätt att lära känna människor, då det leder till rolig 
tävlingsstämning och samarbete i de olika grupperna. För att inte bara ha 
tävlingar har vi brutit av med mer lugna aktiviteter också. Vi känner att det varit 
en bra blandning av aktiviteter för att ge en bra upplevelse av rookieperioden. 
Det är viktigt att ta i beaktning att alla inte gillar att tävla och därför har det 
varit en bra mix. 

Rookieperioden har genomförts med mål att studenterna ska få känna 
delaktighet i föreningen och hitta vänner bland sina klasskamrater. För att 
stödja känslan av tillhörighet och även efter tradition har rookisarna delats in i 
hattgrupper med färger blå, mörkblå, rosa och orange, och har alltså burit en 
fiskehatt i den färgen under rookieperioden. Detta har gett en extra 
samhörighet för de som har varit i samma hattgrupper, men vi har även sett 
vänskaper bildas över hatt-gränser. Vi generaler, faddrar och överfaddrar har 
under hela rookieperioden burit IMF-t-shirts med texten ”general” ”överfadder” 
”fadder” eller ”veteranfadder” och sitt namn, beroende på vilken position vi 



haft. De ansvariga överfaddrarna för varje hattgrupp har haft ett tygband med 
sin hattgrupps färg runt armen, för att visa tillhörighet till sin hattgrupp. 

  

På varje aktivitet har det funnits nyktra faddrar. Det är för att säkerställa att det 
alltid finns personer som är i sina sinnens fulla bruk och kan hantera en situation 
ifall det händer något. Det är även viktigt att det finns nyktra faddrar för att 
studenter som valt bort alkohol inte ska känna sig ensamma i det. Det har varit 
av största vikt att rookiefriden ska efterföljas, vilket innebär att alkoholhets mot 
rookies är strängt förbjudet, relation mellan fadder-rookie är förbjudet och 
även att vi faddrar ska vara ett stöd och förebilder gentemot rookies. Syftet 
med detta var att rookisarna skulle se oss som förebilder och känna att de kan 
prata med oss om något uppstått eller inte känns bra, utan att känna någon 
form av press eller förlöjligande. Rookiefriden anser vi generaler har efterföljts. 

Genom rookieperioden har vi även introducerat studenterna till IMF-
föreningen. Rookieperioden är något som sker genom föreningen och därför 
har föreningen fått en naturlig del i rookieperioden. Flera har visat intresse att 
engagera sig ideellt i föreningen genom styrelsen vilket vi ser som något positivt 
då det visar på att vi genom rookieperioden gett ett bra intryck av IMF-
föreningen. 

Projektet har varit lyckat enligt generalerna. Generalerna har inte haft det helt 
lätt i planeringen av rookieperioden med tanke på corona-pandemin och 
restriktionerna från studentkåren. Men trots sämre förutsättningar och att det 
blev inställt inför sista veckan har rookieperioden varit väldigt rolig och vi tror 
att rookisarna är nöjda trots att många var besvikna när beskedet om 
nedstängning kom. Vi alla var stöttande gentemot rookisarna och förklarade 
att rookieperioden bara är en början till allt annat roligt som komma skall under 
deras tre år som studenter. Rookieperioden har genomförts efter 
folkhälsomyndighetens restriktioner och Studentkårens policydokument. 

 
Totala kostnaden för Rookieperioden 2021 blev:  6 658 kr 
 
Totala intäkten för Rookieperioden 2021 blev:       8 431 kr 
 
Resultat:                 1 773 
kr 
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Mötesteknik & Ordning 
 
Diskussion & beslutsfas 
En punkt på föredragningslistan inled alltid med ett föredrag av ansvarig person. 
Därefter kommer en diskussion där alla med yttranderätt får delta. Efter diskussion så 
kommer mötet att gå in i beslutsfasen. När mötet gått från diskussion till beslut så får 
ingen vidare diskussion föras, inga yrkanden tilläggas, jämkas eller dras tillbaka. 
 
Övriga frågor 
Inga beslut får tas under punkten Övriga frågor. För att beslut skall tas i en fråga krävs 
att den är upptagen på föredragningslistan. 
 
Närvaro- och yttranderätt 
Tidigare praxis har varit att mötet beslutar att alla närvarande har närvaro- och 
yttranderätt. Det innebär i praktiken att alla kan vara med på mötet och diskutera de 
frågor som behandlas. Vid omröstning röstar enbart de som medlemmar i föreningen. 
 
Mötesledaren 
Mötesledaren bryter talarlistan vid tre tillfällen. Dessa är: 
•Ordningsfråga. 
• Sakupplysning. 
• Replik. 
 
 
Mötesledaren har rätt att varna en talare då denne inte håller sig till ämnet eller gör 
sig skyldig till personliga påhopp. 
 
 
Det är också Mötesledarens uppgift att: 
• Sammanfatta diskussionen. 
• Redogöra för de förslag som finns. 
• Föreslå beslutsordning. 
 
Ordningsfråga 
Ordningsfrågor är frågor som berör sammanträdesordningen. Mötesledaren skall 
genast ta upp frågan till diskussion och beslut. Exempel på ordningsfrågor kan vara 
fikapaus eller streck i debatten. 
 
Streck I debatten 
Streck i debatten innebär att diskussionen förkortas. Då streck i debatten införts 
behandlas inga nya yrkanden och inga nya talare tas upp på talarlistan. Innan streck 
sätts har den som vill rätt att sätta upp sig på talarlistan en gång, därefter justeras 
yrkandena. 
 
Yrkande att gå till beslut 
Att gå till beslut innebär att diskussionen avslutas. Om yrkan att gå till beslut bifalles, har 
mötet gått till beslut. Det innebär att talarlistan stryks samt att inga nya yrkanden får 
läggas till, jämkas eller dras tillbaka. Om frågan väcks under ett inlägg och bifalles får 



inlägget avslutas innan mötet har ansetts gått till beslut. Det ska påpekas att detta är 
ett väldigt drastiskt medel att ta till och bör utnyttjas sparsamt. 
 
Sakupplysning 
Sakupplysning innebär att fakta delges som är relevant för pågående debatt. Innebär 
inte att ett längre anförande i frågan hålls. 
 
Replik 
Replik kan begäras av någon som blivit direkt utpekad. 
 
Yrkanden 
Ett yrkande är ett förslag till beslut. Det finns flera olika typer av yrkanden: 
 
Formella yrkanden 
Behandlas alltid före övriga yrkanden. Dessa berör inte själva sakfrågan utan hur eller 
när ett beslut skall fattas. Formella yrkanden kan vara av fyra olika slag: 
 

Ajournering 
Mötet skjuts upp för att återupptas senare. 

 
Bordläggning 
Frågan tas upp vid nästa möte. 

 
Remiss 
En fråga skjuts till en person eller arbetsgrupp för att beredas. 

 
Återremiss 
Frågan har varit hos en beredningsgrupp och återskjuts dit för att utredas  
ytterligare. 

 
Sakyrkanden 
Sakyrkanden rör själva sakfrågan som diskuteras. 
 
Originalyrkande 
Föredragarens yrkande. 
 
Nytt yrkande 
Förslag som är helt annorlunda. 
 
Avslagsyrkande 
Avslår originalyrkande. 
 
Tilläggsyrkande 
Yrkande som tillstyrker originalyrkande I princip, men lägger till något. 
 

Ändringsyrkande 
Yrkande som tillstyrker originalyrkande I princip, men ändrar något. 
 
 


